
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.12/2009 ze dne 2.11.2009 

 
Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18.00 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Heda Pellarová, , Jiří Brož, 
Jaroslav Králič 
Počet přítomných členů zastupitelstva :  5 
Omluven : Marečková, Píša 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Heda Pellarová, Jaroslav Králič 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/12/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na elektronické 
i fyzické úřední desce. 
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Ing. Hedu Pellarovou a pana Jaroslava Králiče 
Návrh usnesení č. 2/12/2009:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání . 
určuje ověřovatele zápisu –  Ing. Hedu Pellarovou a pana Jaroslava Králiče 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

2. Projednání návrhu rozpočtu pro rok 2010. 
Starosta předložil a okomentoval návrh vyrovnaného rozpočtu s příjmy  výdaji ve výši 10.114.000,- Kč. Upozornil 
na předpoklad snížení daňových příjmů o min. 250 tis. Kč.  
 
Návrh usnesení č 3/12/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s předloženým návrhem rozpočtu obce Vysoká nad Labem pro rok 2010 dle přílohy tohoto zápisu  
Pověřuje starostu zveřejněním návrhu rozpočtu v souladu se zákonem  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



3. Projednání Smlouvy o dílo č. 30/2009 na akci „Rekonstrukce místní komunikace na p.č.1398/1 ve 
Vysoké nad Labem – komunikace I. etapa. 
Starosta předložil návrh smlouvy a připomněl, že výběrové řízení proběhlo v lednu 2009. Z finančních důvodů je 
akce prováděna postupně.  
 
Návrh usnesení č 4/12/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje uzavření smlouvy o dílo č. 30/2009 s firmou Stavo a Sachs Kukleny s.r.o na akci „Rekonstrukce místní 
komunikace na p.č.1398/1 ve Vysoké nad Labem – komunikace I. etapa, dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
4.  Informace o územním plánu obce. 
Starosta informoval zastupitele o aktuální situaci. Ve spolupráci s Magistrátem města Hradce Králové byly 
zahájeny kroky vedoucí k vyřešení současné situace. Bylo vypracováno zadání nového územního plánu a rozesláno 
všem dotčeným orgánům.  
V současné době běží třicetidenní lhůta k vyjádření. Po uplynutí této lhůty  budou případné připomínky vypořádány 
a dne 7. prosince 2009 na řádném zasedání zastupitelstva obce by mělo být toto zadání schváleno. 
Po  schválení zadání nového územního plánu dojde ze strany Magistrátu města Hradce Králové ke vložení původní 
urbanistické studie do centrální evidence a současně bude zahájeno řízení o stavební uzávěře. 
Tím dojde ke splnění podmínek daných stavebním zákonem, § 188a, odst.(1), písm. b):  Na území obce nebo části 
území obce, která nemá platný územní plán, územní plán obce, popřípadě územně plánovací dokumentaci sídelního 
útvaru nebo zóny, lze do doby vydaní územního plánu, nejpozději však do 31. prosince 2015, umisťovat v 
nezastavěném území kromě staveb, zařízení a jiných opatření uvedených v § 18 odst. 5 také stavby podle 
urbanistické studie, byla-li pro území obce opatřena do 31. prosince 2006 a data o ní byla vložena do evidence 
územně plánovací činnosti. 
 
5. Informace finančního a kontrolního výboru. 
Předsedové výborů, pan Králič a pan Salavec informovali zastupitele o schůzi finančního a kontrolního výboru, 
která proběhla dne 29.10.2009. Zápis ze schůze byl předložen zastupitelům. Výbor kontroloval zejména  
hospodaření obce za 3. čtvrtletí 2009, k 27.10.2009. Kontrola neshledala žádné problémy. 
 
Paní Miloslava Marečková se vzdala funkce člena kontrolního a finančního výboru. 
Výbor navrhuje jmenovat členem kontrolního a finančního výboru Ing. Hedu Pellarovou.  
 
Návrh usnesení č 5/12/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Bere na vědomí odstoupení paní Miloslavy Marečkové z funkce člena kontrolního a finančního výboru 
Jmenuje Ing. Hedu Pellarovou členem kontrolního a finančního výboru  
Hlasování: 
Pro :   3 
Proti :   1 - Brož 
Zdržel se:  1 - Pellarová 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6. Různé 
6.1 Dopis pana Brože ze dne 6.10.2009 
Starosta seznámil zastupitele s dopisem pana Brože a svou odpovědí na něj. Dále předložil zastupitelstvu to, co pan 
Brož požadoval, tedy kopie materiálů z výběru dodavatele na přístavbu MŠ, včetně nabídek a položkových 
rozpočtů. Totéž zkontroloval již finanční a kontrolní výbor na svém zasedání dne 29.10.2009. Výbor neshledal 
žádné pochybení v organizaci výběrového řízení. 
 
 
6.2.   Projednání změn jízdních řádů autobusů č. 18 a 20. 
Starosta předložil seznam připomínek a souhrnný návrh JŘ po změnách, které vznikly akceptováním připomínek.  



Diskuze, návrhy jednotlivých zastupitelů. 
 
Staženo z programu a bude projednáno na dalším zasedání 
 
 
6.3. Informace o ČOV  
Starosta předložil kompletní materiál od Ing. Krňávka z Fortex Šumperk. 
Diskuze 
 
Připomínka pana Salavce: Nové vybudované chodníky je třeba označit značením pro slepce. 
 
 
 
 
Zapsala : Hana Houfková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil : …………………………     ……………………….. 

Ing. Heda Pellarová      Jaroslav Králič  
 

   
 
 
 
 
 
 
 

  Starosta : ……………………………….   
Ing. Jiří Horák 


